
 
Zápis č. 3/2010 (50) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 22. 2. 2010 

 

Přítomni:   Ing. Bc. B. Chramcov, Ph.D., doc. Ing. M. Sysel, Ph.D., Ing. J. Vojtěšek, Ph.D., 
Ing. P. Navrátil, Ph.D., Ing. M. Navrátil, Ph.D., Bc. O. Vrzal, Bc. L. Novotná-
Czudková, Ing. V. Gerlich , P. Peroutka (celkem 9 členů AS)  

Omluven: Ing. M. Matýsek, Ph.D., 
Hosté: RNDr. Jan Ostravský, CSc., Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., Eva Navrátilová 

Program: 
1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu Pravidel pro rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované 
informatiky pro rok 2010.  

4. Projednání návrhu Zprávy o hospodaření FAI za rok 2009.  

5. Projednání návrhu změny Časového plánu výuky na FAI UTB ve Zlíně pro akademický 
rok 2009/2010.  

6. Příprava voleb kandidáta na jmenování děkanem FAI. 

7. Různé.  

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal hosty.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  
Zápis je bez připomínek.  
 

• Problém zobrazování telefonních čísel – Kratina nezastižen Zodpovídá tajemnice 
• Prošetření požadavku některých pracovníků pouze na páteční výuku, díky které musí jiní 

učit vždy v sobotu.  Zodpovídá děkan 
•  

Dr. Chramcov  informoval o důležitých bodech ze zasedání AS UTB 
• I přes zamítavé stanovisko některých členů AS UTB (zejména zástupců FAI) byla 

schválena Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2010.  
 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Proděkan Ostravský informoval o počtech doposud přijatých přihlášek ke studiu na FAI. Dále 
uvedl, že v nejbližších dnech proběhne na UTB kontrola z MŠMT, která bude zaměřena na 
detašovaná pracoviště.  

Dr. Sysala informoval o předběžných závěrech podpory podaných grantů v rámci IGA. 
Podporovány budou všechny podané projekty. Výše podpory jednotlivých projektů bude však 
ponížena úměrně k celkové možné podpoře všech projektů. Celková dotace bude ve výši cca 1,6 
mil Kč. Rozhodnutí o přidělení podpory bude rozesláno po zasedání Hodnotící komise UTB. 
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ad 3) Projednání návrhu Pravidel pro rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované 
informatiky pro rok 2010. 

Tajemnice seznámila členy AS FAI se strukturou a obsahem předkládaného materiálu. Upozornila 
na změny oproti loňskému roku. Změny proběhly zejména v rozdělení provozních prostředků 
na jednotlivé ústavy a jiný algoritmus je uplatněn na účelovou podporu na specifický 
vysokoškolský výzkum. 

Dr. Chramcov upozornil na normativ studenta DSP, který se v rámci UTB neponižuje a zůstává ve 
výši, která byla stanovena MŠMT. Doporučuje doplnit o tento údaj tabulku v kapitole 1. 

Předložený materiál bude podrobně projednán na zasedání EK, která se uskuteční dne 
25. 2. 2010 v 8:30 hod v zasedací místnosti A606. 

ad 4)  Projednání návrhu Zprávy o hospodaření FAI za rok 2009 

Tajemnice seznámila členy AS FAI se strukturou a obsahem předkládaného materiálu. Podrobně 
komentovala některé tabulky. Předložený materiál bude taktéž podrobně projednán na zasedání 
EK, která se uskuteční dne 25. 2. 2010 v 8:30 hod v zasedací místnosti A606 . 

ad 5)  Projednání návrhu změny Časového plánu výuky na FAI UTB ve Zlíně pro 
akademický rok 2009/2010. 

Proděkan Ostravský vysvětlil důvody pro změnu v Časovém plánu výuky na FAI UTB ve Zlíně pro 
akademický rok 2009/2010. Změna byla vyvolána posunutím termínu Rektorského dne sportu 
z 13. 5. 2010 na 6. 5. 2010. 

Návrh usnesení AS FAI  50/1 
AS FAI schválil návrh změny Časového plánu výuky a akcí spojených s výukou v prezenční 
formě studia na FAI UTB ve Zlíně pro akademický rok 2009/2010. Změna se týká posunutí 
termínu konání Rektorského dne sportu na 6. 5. 2010.  

Hlasování 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 2 

Usnesení AS FAI 50/1 
AS FAI schválil návrh změny Časového plánu výuky a akcí spojených s výukou v prezenční 
formě studia na FAI UTB ve Zlíně pro akademický rok 2009/2010. Změna se týká posunutí 
termínu konání Rektorského dne sportu na 6. 5. 2010.  

ad 6)  Příprava voleb kandidáta na jmenování děkanem FAI. 

Dr. Chramcov připomněl blížící se konec funkčního období děkana FAI a povinnost AS FAI 
vyhlásit volby kandidáta na jmenování děkanem FAI. 

Návrh usnesení AS FAI 50/2  
AS FAI podle čl. 1 odst. 3 Volebního řádu pro volbu kandidáta na jmenování děkanem na svém 
řádném zasedání dne 22. 2. 2010 vyhlašuje volbu kandidáta na jmenování děkanem Fakulty 
aplikované informatiky. Volba se uskuteční na řádném zasedání AS FAI dne 24. 3. 2010.  
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Hlasování 
Pro: 9 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 50/2 
AS FAI podle čl. 1 odst. 3 Volebního řádu pro volbu kandidáta na jmenování děkanem na svém 
řádném zasedání dne 22. 2. 2010 vyhlašuje volbu kandidáta na jmenování děkanem Fakulty 
aplikované informatiky. Volba se uskuteční na řádném zasedání AS FAI dne 24. 3. 2010.  
 
Dr. Chramcov komentoval návrh Organizačních pokynů pro přípravu a průběh volby kandidáta 
na jmenování děkanem FAI. Proběhla diskuse. Dále Dr. Chramcov upozornil na povinnost AS 
FAI jmenovat členy volební komise. Složení volební komise se bude lišit od obvodní volební 
komise pro volby do AS UTB jen minimálně. Ing. Mikulku nahradí Ing. Komínek. 
 
Návrh usnesení AS FAI 50/3 
AS FAI schválil Organizační pokyny pro přípravu a průběh volby kandidáta na jmenování 
děkanem. 

Hlasování 
Pro: 9 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 50/3 
AS FAI schválil Organizační pokyny pro přípravu a průběh volby kandidáta na jmenování 
děkanem. 
 
Návrh usnesení AS FAI 50/4 
AS FAI jmenoval podle čl. 2 odst. 2 Volebního řádu pro volbu kandidáta na jmenování děkanem 
volební komisi ve složení: 
Předseda volební komise – JUDr. Ladislav Štefka, Členové – Ing. Petr Skočík, Ing. Aleš 
Komínek, Ing. Jakub Rak, Bc. Tomáš Král. 

Hlasování 
Pro: 9 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 50/4 
AS FAI jmenoval podle čl. 2 odst. 2 Volebního řádu pro volbu kandidáta na jmenování děkanem 
volební komisi ve složení: 
Předseda volební komise – JUDr. Ladislav Štefka, Členové – Ing. Petr Skočík, Ing. Aleš 
Komínek, Ing. Jakub Rak, Bc. Tomáš Král. 
 

Dr. Chramcov komentoval návrh návrhového lístku kandidáta pro volbu na jmenování děkanem. 
Dále vysvětlil znění zákona 451/1991 Sb., jenž se týká lustračního osvědčení a doplněním zákona 
147/2001 Sb., které se vztahuje i na veřejné vysoké školy. 
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ad 7)  Různé. 

• Bc. Vrzal upozornil na nedostatky v informačním systému „Portál UTB“. v tomto systéme 
není vidět karta studenta u studenta, který má pracovně právní poměr s UTB (je vidět jen 
karta zaměstnanec). Dr. Sysala přislíbil nápravu. 

• Proběhla další diskuse kolem informačního systému „Portál UTB“. 

• Bc. Vrzal se dotazoval, jestli se neuvažuje o zápisech zápočtů do IS STAG. Bylo vysvětleno 
proděkanem Sysalou, že systém Stag na to není připraven. 

• Ing. Gerlich inicioval změnu tabulky v příloze 1 SZŘ FAI- „Kreditní hodnocení základních aktivit 
doktorandů započítávaných v rámci disertačního semináře“ z pohledu hodnocení dle metodiky 
vydané Radou vlády pro vědu a výzkum. Dr. Chramcov upozornil v této souvislosti na 
skutečnost, že se v současnosti pracuje na změnách vnitřní normy FAI, která doplňuje 
SZŘ FAI. Konkrétně se jedná o zapracování problematiky docházky doktorandů. Dr. 
Sysala připustil, že může dojít i ke změně zmiňované tabulky. 
 

 
Další zasedání AS FAI se uskuteční dne 15. 3. 2010 ve 13 hodin v zasedací místnosti A606.  
 
Ve Zlíně dne 1. 3. 2010 
Zapsala: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 

 

 

 

 

        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


